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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Zdrowia

– podkomisji stałej do spraw zdrowia publicznego (nr 1)
17 grudnia 2020 r.
Podkomisja stała do spraw zdrowia publicznego, obradująca pod przewodnic-
twem posła Tomasza Latosa (PiS), przewodniczącego Komisji Zdrowia, zreali-
zowała następujący porządek dzienny: 

– wybór prezydium podkomisji. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Małgorzata Siedlecka-Nowak, Jakub Ste-
fański oraz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 
Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 

Dzień dobry. Witam bardzo serdecznie na posiedzeniu podkomisji stałej do spraw zdro-
wia publicznego. Dzisiejszy porządek obrad przewiduje tylko jeden punkt – wybór prze-
wodniczącego podkomisji. 
Na początek, abyśmy mogli dokonać wyboru, musimy sprawdzić kworum. Chciałbym 

wszystkich państwa prosić o wzięcie udziału w głosowaniu, żeby można było sprawdzić 
kworum. Proszę o wciśnięcie dowolnego przycisku. 
Zdaje  się,  że jesteśmy minutę przed czasem, więc może chwilę dłużej  zaczekamy. 

Gdyby nam brakowało jeszcze jakichś osób do zalogowania, żeby sprawdzić kworum, 
to proszę o sygnał. 

Sekretarz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
Jest kworum. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Proszę podać, ile jest osób. 

Sekretarz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
5 osób. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Stwierdzam kworum, tylko chciałbym podać liczbę. 

Sekretarz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
5 osób. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
5 osób. Dobrze. W takim razie, szanowni państwo, przystępujemy do wyboru przewod-
niczącego podkomisji. 
Chciałbym podkreślić,  że wybory  przewodniczących  odbywają  się w pełnym kon-

sensie, który mieliśmy w prezydium Komisji. Na przewodniczącego podkomisji stałej 
do spraw  zdrowia  publicznego w imieniu  prezydium  chciałbym  zaproponować  pana 
posła Marka Hoka. 
Czy wyraża pan zgodę, panie pośle? Ja wiem, docierają do mnie informacje, że pan 

wcześniej wyrażał zgodę, ale nie słyszałem tego bezpośrednio od pana i z tego wynika 
moje pytanie. Pan poseł Marek Hok, bardzo proszę. Chyba mamy jakiś problem tech-
niczny z panem posłem. Czy tak? 

Sekretarz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
Musimy chwilkę poczekać, bo jest problem techniczny. 
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Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Dobrze. To chwilkę zaczekajmy. 

Sekretarz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
Mamy połączenie z panem posłem Hokiem. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Dobrze, ale  ja rozmawiałem teraz z panem przewodniczącym Millerem i potwierdzał 
mi zgodę, którą złożył na ręce pana przewodniczącego pan poseł Hok, więc  tę zgodę 
mamy już wyrażoną… 

Sekretarz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
Ale mamy też na łączach pana posła Hoka. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
To bardzo proszę, pan poseł Hok. Tylko nie słyszymy pana posła. Panie pośle, czy wyraża 
pan zgodę na kandydowanie? 

Poseł Marek Hok (KO):
Wyrażam zgodę, panie przewodniczący. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Oczywiście. Bardzo dziękuję. W takim razie, panie przewodniczący, zarządzam głoso-
wanie. Przepraszam, muszę jeszcze zapytać, czy są inne kandydatury. Nie widzę, żeby 
zgłoszono inne kandydatury. W takim razie przystępujemy do głosowania nad kandyda-
turą pana posła Marka Hoka. 
Kto z pań i panów posłów jest za wyborem pana posła na przewodniczącego podko-

misji stałej? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wciśnięcie przycisku. Bardzo 
proszę o podanie wyników. 
Głosowało 6 posłów – za 6, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Stwierdzam, 

że pan poseł Marek Hok został wybrany na funkcję przewodniczącego podkomisji. Ser-
decznie gratuluję, panie pośle. 
A wszystkim państwu chciałbym życzyć zdrowych,  radosnych  świąt. Wszystkiego 

dobrego  i do miłego  zobaczenia  na kolejnych  posiedzeniach  Komisji  już  zapewne 
w nowym roku. 
Dziękuję bardzo. Zamykam posiedzenie. 


